
Zápisnica zo XVI. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Podolínci, 

 konaného dňa 28. júna 2024 

o 16:00 hod. 

K bodu č. 1 Otvorenie zasadnutia 

Pán primátor otvoril zasadnutie MsZ a skonštatoval, že MsZ je uznášania schopné. 

Neprítomní poslanci: Martina Simoniková, Eduard Ferencko 

 

 

K bodu č. 2 Schválenie programu zasadnutia MsZ 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Schválenie programu MsZ 
3. Určenie overovateľov zápisnice 
4. Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky Mesta Podolínec k návrhu záverečného účtu 
5. Záverečný účet Mesta Podolínec za rok 2023 
6. Správa o výsledkoch kontroly hlavnej kontrolórky Mesta Podolínec 
7. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Mesta Podolínec na 2. polrok 2024 
8. Návrh VZN Mesta Podolínec č. 4/2024 o poskytnutí príspevku na stravovanie dôchodcom 
9. Návrh VZN Mesta Podolínec č. 5/2024 o poskytovaní opatrovateľskej služby, spôsobe 
     určenia úhrady a výške úhrady za opatrovateľskú službu 
10. Majetkoprávne záležitosti 
11. Prevod hnuteľného majetku spoločnosti Lesy mesta Podolínec s.r.o. na Mesto Podolínec 
12. Rôzne 
13. Diskusia 
14. Záver 
 
p. primátor zaradil do bodu majetkoprávnych záležitosti – majetkoprávne vysporiadanie pozemku a zámer 
odpredaja pozemku a do bodu rôzne - obchodnú verejnú súťaž č. 4 – predaj pozemkov na Krížave. 
 
Hlasovanie za schválenie programu 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 
K bodu č. 3 Určenie overovateľov zápisnice 
 
Overovatelia zápisnice –  Ján Cirák, Ján Smandra 
 
 
K bodu č. 4 Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky Mesta Podolínec k návrhu záverečného účtu 
 
kontrolórka MsÚ predniesla stanovisko k návrhu záverečného účtu podľa priloženého materiálu. 
Hlasovanie za uznesenie č. 248/2024 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa:0  hlasov 
 
 
K bodu č. 5 Záverečný účet Mesta Podolínec za rok 2023 
  
p. primátor predniesol záverečný účet Mesta Podolínec za rok 2023 podľa priloženého materiálu. 
Hlasovanie za uznesenie č. 249/2024 
Za: 8  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 1  hlasov 



Hlasovanie za uznesenie č. 250/2024 
Za: 8  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 1  hlasov 
 
 
K bodu č. 6 Správa o výsledkoch kontroly hlavnej kontrolórky Mesta Podolínec 
 
kontrolórka MsÚ predniesla správu o výsledkoch kontroly podľa priloženého materiálu.  
Hlasovanie za uznesenie č. 251/2024 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 
K bodu č. 7 Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Mesta Podolínec na 2. polrok 2024 

 
kontrolórka MsÚ predniesla návrh plánu kontrolnej činnosti podľa priloženého materiálu.  
Hlasovanie za uznesenie č. 252/2024 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 
K bodu č. 8 Návrh VZN Mesta Podolínec č. 4/2024 o poskytnutí príspevku na stravovanie dôchodcom 

 
p. primátor predniesol návrh VZN podľa priloženého materiálu.  
p. Smandra – rátame s tým aj v rozpočte? 
p. primátor – niečo máme v rozpočte. 
p. Compeľ predniesol pozmeňujúci návrh a to, aby sa v čl. III zrušilo písmeno e) a v čl. IV ak je príjem 
jednotlivca do 530,- Eur, tak príspevok má byť 120,- Eur/ročne a ak je príjem dvojice do 1 060,- Eur, tak 
príspevok má byť 60,-Eur/ročne. 
p. Borovský – nebránim sa tomu, ale nemáme overené koľko dôchodcov a s akou výškou dôchodku, by si 
o príspevok zažiadalo. 
p. Antoni – robil som tie výpočty podobne, ako p. Compeľ. Koncom minulého roka sme sa bavili 
o zaťažujúcom systéme predaja lístkov, mohlo by sa to odbúrať poskytnutím jednorazového príspevku. 
p. Borovský – nie je úmysel dať dôchodcom menej, ale vojsť do sumy, ktorú v rozpočte máme. 
p. Smandra – so zmenou výšky príspevku súhlasím, čo sa týka zrušenia písmena e) v čl. III, navrhujem ho 
ponechať, aby bolo použitie dotácie zdokladované, v opačnom prípade nemôžeme hovoriť o príspevku na 
stravu. 
kontrolórka MsÚ – dôležité je, aby bol príspevok naozaj použitý na nákup stravy. Ja by som to tam 
nechala, chceme podporiť dôchodcov, aby sa stravovali v stravovacích zariadeniach. 
Hlasovanie za pozmeňujúci návrh p. Compeľa, aby sa zrušil v čl. III písmeno e) 
Za: 3  hlasov   Proti: 5  hlasov  Zdržal sa: 1  hlasov 
Hlasovanie za pozmeňujúci návrh p. Compeľa o zmene výšky finančného príspevku v čl. IV 
Za: 8  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 1  hlasov 
Hlasovanie za uznesenie č. 253/2024 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 
K bodu č. 9 Návrh VZN Mesta Podolínec č. 5/2024 o poskytovaní opatrovateľskej služby, spôsobe 
                             určenia úhrady a výške úhrady za opatrovateľskú službu 

 
p. primátor predniesol návrh VZN podľa priloženého materiálu.  
p. Antoni – ak niekto potrebuje opatrovateľku na plný úväzok, t.j. 157,5 hod./mesiac, tak za ňu zaplatí   
575,- Eur. Pri zanechaní 1,65 násobku životného minima dôchodcovi a zaplatení príspevku za 
poskytovanie opatrovateľskej služby, by musel mať dôchodca dôchodok 1 020,- Eur. Porovnával som si iné 



mestá a obce v okolí a majú nižší poplatok ako sa navrhuje. 
p. primátor – do budúcna je mojou ambíciou to celé presunúť na Spišskú katolícku charitu, pretože u nich 
je poplatok 2,50 Eur aj s dotáciou. Fungujú takto aj iné obce. 
p. primátor predniesol pozmeňujúci návrh p. Ciráka a to, aby sa výška úhrady za poskytovanie 
opatrovateľskej služby zmenila z 3,65 Eur/hod. na 2,50 Eur/hod. 
Hlasovanie za pozmeňujúci návrh p. Ciráka 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
Hlasovanie za uznesenie č. 254/2024 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 
K bodu č. 10 Majetkoprávne záležitosti 

 
⚫ p. primátor predniesol žiadosť Júliusa Kulombera a Kataríny Kulomberovej o predaj pozemku  
KN-E 2090/3, výmera pozemku 12 m2 podľa priloženého materiálu. 
Hlasovanie za uznesenie č. 255/2024 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
Hlasovanie za uznesenie č. 256/2024 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
Hlasovanie za uznesenie č. 257/2024 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
Hlasovanie za uznesenie č. 258/2024 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
⚫ p. primátor predniesol žiadosť Jaroslava Šišku o predaj pozemku KN-C 1062/14 o výmere 10 m2 
a pozemku KN-C 634/3 o výmere 38 m2 podľa priloženého materiálu. 
Hlasovanie za uznesenie č. 259/2024 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
Hlasovanie za uznesenie č. 260/2024 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
Hlasovanie za uznesenie č. 261/2024 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
Hlasovanie za uznesenie č. 262/2024 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
⚫ p. primátor predniesol žiadosť Jozefa Tindulu o vysporiadanie pozemkov podľa priloženého materiálu. 
Hlasovanie za uznesenie č. 263/2024 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
Hlasovanie za uznesenie č. 264/2024 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
⚫ p. primátor predniesol žiadosť SHR Marcel Rybka o prenájom pozemkov podľa priloženého materiálu. 
Hlasovanie za uznesenie č. 265/2024 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
⚫ p. primátor predniesol predaj pozemku pod bytovkou – ul. Družstevná 12 podľa priloženého materiálu. 
Hlasovanie za uznesenie č. 266/2024 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
Hlasovanie za uznesenie č. 267/2024 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
Hlasovanie za uznesenie č. 268/2024 



Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
⚫ p. primátor predniesol predaj pozemku pod bytovkou – ul. Družstevná 18 podľa priloženého materiálu. 
Hlasovanie za uznesenie č. 269/2024 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
Hlasovanie za uznesenie č. 270/2024 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
Hlasovanie za uznesenie č. 271/2024 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
⚫ p. primátor predniesol predaj pozemku pod bytovkou – ul. Sv. Anny 288/11 podľa priloženého 
materiálu. 
Hlasovanie za uznesenie č. 272/2024 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
Hlasovanie za uznesenie č. 273/2024 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
Hlasovanie za uznesenie č. 274/2024 
Za: 8  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
Počas hlasovania neprítomný p. Antoni. 
 
⚫ p. primátor predniesol predaj pozemku pod bytovkou – ul. Sv. Anny 289/12 podľa priloženého 
materiálu. 
Hlasovanie za uznesenie č. 275/2024 
Za: 8  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
Počas hlasovania neprítomný p. Antoni. 
Hlasovanie za uznesenie č. 276/2024 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
Hlasovanie za uznesenie č. 277/2024 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
⚫ p. primátor predniesol žiadosť Petra Gontkoviča o zámer predaja pozemku podľa priloženého 
materiálu. 
p. Antoni – navrhujem stiahnuť tento bod z rokovania. 
Hlasovanie za návrh p. Antoniho 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 

K bodu č. 11 Prevod hnuteľného majetku spoločnosti Lesy mesta Podolínec s.r.o. na Mesto Podolínec 

 

p. primátor predniesol návrh na prevod hnuteľného majetku spoločnosti podľa priloženého materiálu. 

p. primátor informoval, že z dôvodu zámeru šetrenia konateľa spoločnosti bol ukončený pracovný pomer 

s vodičom traktora. Keďže traktor spoločnosti využívame aj my a potrebujeme ho využívať aj naďalej, tak 

šoféra aj traktor berieme do správy mesta. 

p. Smandra – nebolo to predmetom dozornej rady. Je to posledný majetok, ktorého sa spoločnosť vie 

zbaviť a je to pre mňa veľmi prekvapujúce, lebo okrem toho, že sa zbavili autobusu a chaty, tak teraz sa 

zbavujú aj traktora spolu s dvoma zamestnancami. Tento krok nie je vôbec efektívny. Pán konateľ nám 

prekladal správu o činnosti hospodárenia lesov a už sú tam mínusové čísla. Práca s traktorom by tam 

práve mohla nejaké peniaze priniesť. Tento návrh nepodporím, mal by to p. konateľ ešte prehodnotiť. Ak 

sa všetkého zbavuje, treba porozmýšľať, či nám tú s.r.o.-čku ešte treba, alebo to pôjde pod správu mesta. 

p. primátor – ani ja nie som z tohto návrhu nadšený. Autobus bol predaný, chata je v správe mesta. 



Zakúpili sme nový inventár, opravila sa voda a chata je obsadená takmer každý víkend. Došlo k redukcii 

zamestnancov, ale ja nemôžem prikázať štatutárovi organizácie, aby zamestnancov neprepúšťal. Voči 

tomu ako hospodária Lesy mesta Podolínec som mal výhrady aj v minulosti. Ak dnes schválime uznesenie, 

spoločnosť bude odbremenená od všetkého, som zvedavý akým spôsobom sa bude situácia ďalej vyvíjať.  

p. Zima – pamätám si na časy, keď mesto garážovalo vlastný traktor, Aviu a pohrebné vozidlo, ktoré 

obhospodaroval jeden človek. Nemám problém s tým, aby sa tu vrátilo to, čo tu bolo niekedy. Nemýľme si 

spoločnosť Lesy mesta Podolínec s príspevkovou organizáciou, ktorá má zabezpečovať verejnoprospešné 

služby. Na tento účel spoločnosť založená nebola. Ak konateľ potrebuje robiť ekonomické opatrenia 

takého charakteru, ktoré bude znižovať osobné náklady, tak nemám inú možnosť, ako takýto krok 

podporiť. 

p. Antoni – zakladanie s.r.o-čky bolo za účelom čerpania dotácií. Okrem auta a nejakých malých dotácií, 

s.r.o-čka tento cieľ nenaplnila. Nevidím nejaký dôvod na jej fungovanie.  

Hlasovanie za uznesenie č. 278/2024 

Za: 6  hlasov   Proti: 2  hlasov  Zdržal sa: 1  hlasov 

 

 

K bodu č. 12 Rôžne 

 

p. primátor navrhol vyhlásiť ďalšiu verejnú obchodnú súťaž č. 4 na predaj pozemkov na Krížave. 

V predchádzajúcej verejnej obchodnej súťaži boli na štyri pozemky predložené ponuky, pracuje sa na 

kúpnych zmluvách. 

p. Antoni – máme podpísanú zmluvu s uchádzačom pre vybudovanie inžinierskych sietí? 

p. primátor – nie. 

p. Antoni – predali sa štyri pozemky, utŕžime z toho 183 000,- Eur. Rozpočet mesta počíta so 600 000,- 

Eur. Akým spôsobom to vykryjeme? 

p. Zima – vysúťažená suma je 400 000,- Eur. Je to naozaj dobrá cena a nepokračovať v celom procese by 

bola chyba. 

Hlasovanie za uznesenie č. 279/2024 

Za: 8  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 1  hlasov 

 

 

K bodu č. 13 Diskusia 

občan mesta upozornil na voľné a dolámané dlaždice na chodníku od Reštaurácie u Galajdu smerom ku 

Kláštoru redemptoristov. V zimnom období pri posypovaní chodníkov kamienkami dochádza 

k poškodzovaniu fasád a pri daždivom počasí dochádza k zatekaniu domov. 

p. primátor – momentálne nemáme zámer na rekonštrukciu chodníka, ale skúsime naceniť výmenu 

dlaždíc. 

 

p. Zifcsaková – bude sa rekonštruovať ul. Jozefa Smreka? 

p. primátor – máme pripravenú projektovú dokumentáciu a žiadosť na získanie finančných prostriedkov. 

Tohto roku to robiť nebudeme, snáď budúci rok. 

 

p. Smandra – ako sme na tom s parkovacím systémom? 

p. primátor – v auguste budeme robiť rozpočtové opatrenie, budeme sa tomu venovať. 

P. Smandra – máme zvalený prístrešok na cyklotrase, navrhujem aby sme hore dali namontovať 

sklápateľnú zábranu so zámkom s možnosťou prístupu vlastníkov pozemkov k pozemkom. 

p. primátor – podľa dopravného značenia je tam akákoľvek preprava autom zakázaná. Budú tam osadené 



minimálne dodatkové tabule, že vstup bude možný iba so súhlasom vlastníka, alebo obhospodarovateľom  

pozemku. 

 

p. Zifcsaková – mesto financuje nepedagogických zamestnancov MŠ. Prišla od nich sťažnosť, že MŠ má dlh 

a na základe toho im bolo odobraté osobné hodnotenie. Nedá sa to riešiť formou zvýšenia poplatku na 

dieťa? Všade naokolo sú poplatky vyššie. 

p. primátor – iná možnosť v momentálnej situácii nie je. Ak odoberieme osobný príplatok do konca roka, 

vieme tým ušetriť 12 000,- Eur. Na budúci týždeň si dáme stretnutie, kde uvidíte koľko peňazí chýba v MŠ.   

Od 1.1.2025 by financovanie škôlok malo prejsť pod prenesený výkon a tam nie je možné vyberať školné. 

Treba povedať, že minulého roku nemali na odmeny, našiel som 6 000,- Eur v rozpočte a dali sme im. Štát 

nám poslal toľko peňazí v mesiaci jún, že my nemáme na výplaty. Sú obce na Slovensku, ktoré nemajú 

zaplatené odvody do poisťovní.  

 

p. primátor informoval o dvoch projektoch cez Miestnu akčnú skupinu a to rekonštrukcia cesty na 

cintoríne a rekreačno-náučná cesta do doliny s náučnými tabuľami a  vybudovanie dvoch oddychových 

zón. 

 

 

K bodu č. 14 Záver 

MsZ končí o 19:27 hod.  

 

 

 

                                                                                      __________________________                                       

                      primátor mesta     

      

 

          ___________________________ 

             prednostka MsÚ             

 

 

Overovatelia zápisnice:                                       __________________________ 

 

 

                                                                                ___________________________ 

 

Zapisovateľ:      Lenka Compľová, 28.06.2024 


